
 
 

 
 
 
 
 
 
 

   
 

Kultur och fritidsnämndens protokoll 2013-05-
28«Sammantrade»  

 

 

Datum: Tisdagen den 28 maj 2013 

Tid:  18.30 – 19.15 

Plats:  Finska föreningens lokal, Ryrsjöns fritidsanläggning 

Paragrafer:  25-26 

Utses att justera:  Anna-Lee Alenmalm (m) 

 

 

Underskrifter: 

Sekreterare 
 Julia Domby 
 
Ordförande 
 Kjell Johansson (s) 
 
Justerare 
 Anna-Lee Alenmalm (m) 
 
 
 
 
 
 Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits via anslag 

Organ  Kultur- och fritidsnämnden 

Sammanträdesdatum   2013-05-28 

Datum då anslaget sätts upp Datum då anslaget tas ner 

2013-06-05  2013-06-26 

Förvaringsplats för protokoll:  Kansliavdelningen 

 

Underskrift: 

 Julia Domby   
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Beslutande 

Ledamöter 
Kjell Johansson (s), ordförande 
Viveca Rodin (v) 
Bengt-Arne Westerlind (fp) 
Anna-Lee Alenmalm (m), vice ordförande 
 
Tjänstgörande ersättare 

Gert-Ove Andersén (s) tjänstgör för Bengt-Arne Högberg (s) 
Tommy Karlsson (c) tjänstgör för Carina Andersson (c) 
Marianne Genborg (kd) tjänstgör för Magdalena Trönnberg (m) 
 
Övriga närvarande 

Tjänstemän 
Eva Lejdbrandt kultur- och fritidschef 
Maria Andersson bildningschef 
Andreas Blixt ekonom 
Julia Domby sekreterare 
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§ 25 

Tertialrapport 1, 2013 

Dnr 2013 ULN 026 dpl. 606 

 

Sammanfattning 

Kultur och fritid har genomfört en rad kulturarrangemang för barn och ungdomar, som 
har nått ut till ca 15% av kommunens samtliga innevånare i åldern 6-20 år och planerar 
för ytterligare arrangemang under sommaren och hösten.  

 

Vuxenkulturarrangemang är som tidigare år planerade till sommaren på Ljudaborg samt 
ev. tillkommande arrangemang i samarbete med Strömsparken och Folkets Hus under 
hösten om utrymme finns inom budgetram.  

 

Kommunen tar under året över driften av ishallen efter ombyggnad/renovering av bl. a. 
omklädningsrummen. Driftskostnaderna för 2013 bedöms överstiga budgetramen. 
Energiförbrukningen för ishallen är hög. Arbete pågår med att sänka förbrukningen 
generellt för alla anläggningar, men besparingsincitament för föreningarna saknas. 
Konstgräsplanen är beställd.  

 

Nämnden redovisar ett överskott på 0,35 mkr för perioden och prognostiserar ett 0-
resultat för året. 

 

Beslutsunderlag 

Tertialrapport 1, 2013. Dnr 2013 ULN 026 dpl. 606. 

Muntlig redovisning av ekonom Andreas Blixt. 

 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 

Vissa justeringar görs i dokumentet: 

På sidan 14 under fördjupning till nämnden ändras sista styckets lydelse: ”Antalet besök 
på huvudbiblioteket har minskat med 15% (3 248 besök) jämfört med samma period 
föregående år. Detta beror mestadels på färre klassbesök, då biblioteket i stället arbetar 
med uppsökande verksamhet i skolorna.”… osv. 
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På sidan 14 under fördjupning till nämnden görs en justering i andra punkten. Ordet 
”rullstolsbundna” ersätts med ”rullstolsburna”. 

 

Nämnden godkänner rapporten med ovan nämnda ändringar. 

 

Beslutet expedieras till 
Ekonomiavdelningen (Peter Jimmefors) 
Kommunstyrelsen 
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§ 26 

Information från förvaltning och presidium 
 
 

Sammanfattning 

 Eva Lejdbrandt informerar om hur långt överlåtelsen av ishallen kommit i 
dagsläget. Processen var krångligare än väntat, vilket gör att det drar ut på tiden. 
Det kan också göra att hyreskostander och driftskostnader blir dyrare än 
beräknat. Skriftlig information delas ut till nämnden.  

 Konstgräsplanen kan nu börja anläggas, efter geoteknisk undersökning av 
platsen. En renovering av omklädningsrummen har gjorts, men eventuellt måste 
man utöka med fler omklädningsrum.  

 Information om ungdomssatsningen. En mötesdag med föreningarna är planerad 
till hösten, och ett ungdomsråd genomförs nästa vecka på Folkets Hus. 
Kommunen undersöker vilka möjligheter det finns att söka externa bidrag för 
ungdomsprojekt. 

 Eva Lejdbrandt informerar kring Pilgrimsleden. Ett möte är planerat på Lödöse 
museum kring en eventuell utveckling i Lödöse i och med leden. Eventuellt 
finns det EU pengar att söka för projekt.  

 LERK kommer att delta i ett projekt kring Trygg och säker förening. Syftet med 
projektet är att få in ett naturligt säkerhetstänkande i föreningslivet och 
därigenom minimera de eventuella risker som finns. Nämnden bjuds in för att 
diskutera tankar och värderingar kring detta den 6 september på Folkets Hus. 

 Musik på Ljudaborg drar i dagarna igång för säsongen. Nämndens ledamöter 
uppmuntras att komma till Ljudaborg och hjälpa till vid tillställningarna. 

 Investeringar på LERK är planerade att göras under året gällande byggnationen 
av fasaden. Presidiet har också varit på LERK och Kjell Johansson informerar 
kort om mötet. 

 Information från att presidiet var på KSAU. 

 Idrottsrådsmöte för GR-kommunerna är inplanerat till hösten.  

 Redovisning har inkommit från festivalen Jazzify, vilken delas ut till nämnden.  

 
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 

Nämnden noterar informationen. 


